

No. 42671. Multilateral

CONVENTION FOR THE SAFEGUARDING OF THE INTANGIBLE CULTURAL HERITAGE. PARIS, 17 OCTOBER 2003 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2368, I-42671.*]

RATIFICATION

Myanmar

Deposit of instrument with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: 7 May 2014

Date of effect: 7 August 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 2 June 2014

N° 42671. Multilatéral

CONVENTION POUR LA SAUVEGARDE DU PATRIMOINE CULTUREL IMMATÉRIEL. PARIS, 17 OCTOBRE 2003 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2368, I-42671.*]

RATIFICATION

Myanmar

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 7 mai 2014

Date de prise d'effet : 7 août 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 2 juin 2014

TERRITORIAL APPLICATION IN RESPECT OF SAINT MAARTEN (WITH DECLARATION)

Netherlands

Notification deposited with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: 21 May 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 30 June 2014

APPLICATION TERRITORIALE À L'ÉGARD DE SAINT-MARTIN (AVEC DÉCLARATION)

Pays-Bas

Dépôt de la notification auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 21 mai 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 30 juin 2014

Declaration:

Déclaration :

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

DECLARES, in conformity with the provisions of Article 32, paragraph 1, of the Convention, for the safeguarding of the intangible cultural heritage, done at Paris on 17 October 2003, that the Kingdom of the Netherlands ACCEPTS the said Convention for Sint Maarten, and that the provisions so accepted shall be observed in their entirety.

[TRANSLATION – TRADUCTION]

DÉCLARE, conformément aux dispositions du paragraphe 1 de l'article 32 de la Convention pour la sauvegarde du patrimoine culturel immatériel, conclue à Paris le 17 octobre 2003, que le Royaume des Pays-Bas ACCEPTE ladite Convention pour Saint-Martin (partie néerlandaise) et que les dispositions ainsi acceptées seront respectées dans leur intégralité.